



劉慕賢副校長

Our Ref:

電話 (Tel) : 2194 5707 (Office)

Your Ref:

圖文傳真 (Fax) : 2194 5718

敬啟者：

本校為全港首間初中書院，一直以來，深受不少同工及家長認同及信任。在最近三年的自行收生階段申請中，本校所有成功申請人均主要來自第一組別，可見家長及學生對本校的信賴及支持。

為讓教育同工、家長學生及公眾人士多了解初中書院的辦學特色及結龍安排，本校將於 **2024年11月30日(六)**舉行**學校開放日**，屆時除提供本校課程及入學資訊外，更將舉行入學講座，歡迎閣下及貴校師生、家長出席。

隨函附有**23/24年度初中書院簡介**，供閣下參考。有關資料**24/25年度**版本將於11月出版，請於覆函填上所需物資數量，本校將於11月上旬將物資送到貴校。如於**10月10日(四)**前尚未收到閣下之回覆，本校將寄送初中書院簡介、預科書院簡介及開放日單張各20份予貴校，供貴校同工參考。

另「**Charity Bazaar cum CoolSTEAMaker Festival**」將於**2025年3月22日(六)**舉行，詳情將於2025年1月公佈，歡迎各位同工、家長及同學蒞臨參與。

我們亦樂意親臨貴校進行**學校介紹講座**或出席**貴校升中家長講座**，俾使師生及家長獲得最新訊息。如有意安排本校到貴校舉辦或出席上述講座，請填妥覆函，並傳真至2194 5718，以便本校統籌。如有查詢，請賜電2194 5707聯絡鄭旭老師。

此致
各小學校長



保良局唐乃勤初中書院校長

黃仲奇謹啟

二零二四年十月三日



Our Ref:

電話 (Tel) : 2194 5707 (Office)

Your Ref:

圖文傳真 (Fax) : 2194 5718

3rd Oct, 2024

Dear Principal,

Our school has gained the significant trust and recognition from students and their parents over the years since 2006. All our successful applicants for the recent three years' Secondary 1 Discretionary Places were mainly Band 1 students. This clearly demonstrates the great support and trust from the public of the community.

In order to let educators, parents, students and the public understand the mission and vision of our school, we will hold **School Open Day** on 30th November 2024 (Saturday). We will provide more information regarding our teaching and learning. There will be an informative admission talk and therefore, we would like to warmly invite you, your teachers, students and their parents to join us on this meaningful occasion.


Attached please find the 2023/2024 leaflet of our school for your reference. Our updated 2024/2025 version will be published in November this year. Please kindly complete the reply slip so we can send you sufficient copies of leaflets in mid-November. If we do not receive your reply before 10 October 2024(Thurs), we will send you 20 sets of leaflets about our school, Sixth Form College and our Open Day for your reference.

Apart from the above-mentioned, our **Charity Bazaar cum CoolSTEAMaker Festival** will be held on **22nd March 2025 (Saturday)**. Further details will be announced in January 2025. All school principals, teachers, students and their parents are cordially invited to join us.

Finally, we would be glad to provide an admission talk for your students and their parents or give a short speech in the parents' talk of your school to share the most up-to-date information about our school. If you would like us to visit your school, please fill in the reply slip and fax it to us at 2194 5718. If you have any enquiries, please do not hesitate to contact teacher Mr. CHENG YUK at 2194 5707.

Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,


Mr. Wong Chung Ki

Principal of PLK Tong Nai Kan Junior Secondary College

